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The Feminine Virtual | dentity within the Cyberspace: New Positioning, New | dentities

Abstract

The study aimed at examining the dynamics of the re-emergence of the feminine identity
within the cyberspace’s geographies, as well as the varied new forms of self-representation of
women, their virtual complex identities, and the process of online production of feminine
collective sdlf. In addition, the study explored the sociotechnical pathways that foster the
development of feminine identities, their dynamics and their techno-symbolic representation.
Theoretically speaking, the study adopted a multidisciplinary novel theoretical framework,
inspired by various approaches produced by the Cyberfeminist trend, cultural studies of
technology and the anthropol ogy of communication.

Keywords: Virtual feminine identity, cyberspace, social / virtual positionings.

L’identité féminine virtuelle dans le cyberespace: nouveaux emplacements, nouvelles
identités

Résumé

L'étude vise a examiner la dynamique de la ré-émergence de l'identité féminine dans les
géographies du cyberespace, ains que les nouvelles formes d'auto-représentation des
femmes, la complexe typologie de leurs identités virtuelles, et le processus de production du
"soi collectif" féminin en ligne. En outre, |'éude explore les trajectoires socio-techniques
gu'ont fécondées les dynamiques des identités féminines virtuelles et qu'ont conditionneés leur
représentation techno-symbolique. Théoriquement parlant, |'éude adopte un cadre théorique
multidisciplinaire inspiré par les approches produites par la tendance cyberféministe, les
études culturelles de la technologie et de |'anthropol ogie de la communication.

Mots-clés: | dentité féminine virtuelle, cyberespace, emplacements sociaux / virtuels.
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Fractice Frequency %o
Nicknamed prafies with photos (wthout hiah) 315 57.2%
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Sl gll g dacal 58 (e Lisadl)

5%y Sy asgda sag (socially constructed) elaal cly e 3le ol o Butler s
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NETT NS P S PET

% . !5 «(identity as performance) " 12l 45" Butler Tawe & cAasell agd Juzail md
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